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čj. DFF/411/22 
ZÁPIS ze zasedání  

Akademického senátu Filozofické fakulty UHK 4/2022, 
konaného dne 15. listopadu 2022 

v zasedací místnosti SM4 
 
Přítomni: dr. Joukl, doc. Šandera, doc. Daneš, dr. Hrubeš, doc. Beran, dr. Trousil, Mgr. Burianová, Anna 
Tecza, Roman Vyšanský, Pavlína Žďárská, Jaroslav Neubauer. 
 
Pozn.: Mgr. Klára Burianová se s přijatou omluvou dostavila po schválení navrženého programu 
jednání. 
 
 
Dr. Joukl, předseda senátu, přivítal všechny přítomné členy a konstatoval, že přítomností nadpoloviční 
většiny všech členů je senát usnášeníschopný. 
 
Dr. Joukl informoval přítomné, že ze zasedání je pořízen zvukový záznam z důvodu vyhotovení zápisu. 
 
 
Dr. Joukl dal hlasovat o navrženém programu jednání: 
 
Program: 

1. Projednání a schválení podmínek přijímacího řízení do programů a oborů FF UHK na akademický 
rok 2023/2024  

2. Různé 

• Proces ověřování zápisů z jednání AS FF UHK 

• Zvýšení informovanosti studujících o dění na FF UHK 

• Zvýšení nabídky nepovinných kurzů studujícím na FF UHK 

 

Hlasování o navrženém programu jednání: 
Akademická komora: Studentská komora: 
Pro:                6 Pro:                 4 
Proti:             0 Proti:              0 
Zdržel se:      0 Zdržel se:       0 
Nepřítomni:  0 Nepřítomni:   1  

Akademický senát Filozofické fakulty UHK schválil navržený program jednání. 
 
1. Projednání a schválení podmínek přijímacího řízení do programů a oborů FF UHK na akademický 

rok 2023/2024  

V zástupu za dr. Hradeckého bod předložil dr. Joukl, který konstatoval, že podmínky přijímacího 
řízení do programů a oborů FF UHK na rok 2023/2024 upravovala jednotlivá pracovitě, tj. především 
jejich vedoucí a garanti studijních programů. 
 
Návrh usnesení: 
Akademický senát FF UHK schválil podmínky přijímacího řízení a přijímacích zkoušek studijních 
oborů a programů FF UHK pro akademický rok 2023/2024.  
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 Dr. Trousil upozornil na formální nedostatky zaslaných podkladů. Dr. Joukl požádá pana proděkana o 
kontrolu podkladů a odstranění formálních nedostatků. 
 
Hlasování  
Akademická komora: Studentská komora: 
Pro:                6 Pro:                 5 
Proti:             0 Proti:              0 
Zdržel se:      0 Zdržel se:       0 
Nepřítomni:  0 Nepřítomni:   0  

 
 
Návrh usnesení byl schválen v tomto znění: 
Akademický senát FF UHK schválil podmínky přijímacího řízení a přijímacích zkoušek studijních 
oborů a programů FF UHK pro akademický rok 2023/2024 a upozorňuje na formální nedostatky, 
které je třeba odstranit. 
 
 
1. Různé 

 
o Proces ověřování zápisů z jednání AS FF UHK 

Dr. Trousil upozornil na strohost zápisů ze zasedání, kdy jednotlivé body nejsou rozšířeny o 
názory jednotlivých senátorů a odpovědi. 

Dr. Trousil navrhl určení ověřovatele z řad členů AS, který by zápis případně doplnil a poté by 
byl předán předsednictvu k odsouhlasení. Na dalším zasedání může být v případě nejasností 
aktuální zápis doplněn o bod „doplnění předešlého zápisu“.  

Dr. Hrubeš navrhl, aby se po každém bodu domluvila formulace bodu do zápisu.  

Po diskusi byl odsouhlasen návrh dr. Hrubeše.  

o Zvýšení informovanosti studujících o dění na FF UHK 
Dr. Trousil uvedl bod s tím, že pro zajištění zvýšení informovanosti studujících o dění na FF UHK 
navrhuje rozesílat zprávy FF členům studentské komory AS, kteří by pak po zvážení předávali 
relevantní zprávy dále studentům. Padl návrh na založení instagramového účtu, který by byl 
zřízen studentskou komorou a na kterém by byly tyto informace zveřejněny. Tzn. studentům 
nebudou odcházet hromadné emaily z důvodu zahlcení studentů informacemi, ale informace se 
jim budou předávat prostřednictvím instagramového účtu tak, jak na vybrané informace 
upozorní studentská komora. Proběhla diskuse s tím, že návrh předloží předseda senátu panu 
děkanovi. 

Dr. Trousil dále navrhl umístění nástěnek pro volné využití studentům na každém patře. Dr. 
Hrubeš navrhl umístění nástěnky v prostorách před bufetem, tento návrh byl podpořen. Na další 
zasedání bude pozván dr. Strobach, který má zařízení interiéru budovy v kompetenci, aby byl 
jasný celý systém nástěnek na budově B. 

o Zvýšení nabídky nepovinných kurzů studujícím na FF UHK 

Dr. Trousil uvedl, zda by bylo možné zvýšit nabídku volitelných kurzů (kategorie C). Pracoviště 
by vybrala min. dva kurzy, které by byly v kategorii C. Musela by se samozřejmě omezit kapacita 
a zohlednit nenavýšení výukové povinnosti. Zároveň sdělil, že studujícím se při zapisování kurzů 
nezobrazují všechny kurzy v kategorii C, pouze ty, které jsou zahrnuty do studijního plánu, a 
vznesl dotaz, zda by bylo možné, aby se studentům ukazovaly všechny volitelné kurzy. Zdůraznil 
také nutnost zlepšení informovanosti o nabízených kurzech. 

Doc. Šandera uvedl, že tato otázka by měla být řešena i na AS UHK. 
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Proběhla diskuse, ze které mj. jiné vyplynula možná omezení STAGu. S tím souvisí i potřeba 
zjistit fungování STAGu z pohledu studentů. 

Otázka bude panem předsedou diskutována s proděkanem pro studijní záležitosti, pan 
proděkan bude případně pozván na další jednání.  

o Otevřela se otázka fungování bufetu na budově B. Z pohledu studentů je nízká návštěvnost 
dána především vysokými cenami. Studenti poukázali mj. na to, že ceny jsou srovnatelné 
s kavárnou, která nabízí příjemnější prostředí. Bylo řešeno, že z důvodu odebrání automatů na 
chodbě před bufetem nemají studenti po 16 hod. a v sobotu studenti dálkového studia žádnou 
možnost stravování na budově. Otázka bude řešena na kolegiu děkana prostřednictvím 
informací podaných předsedou senátu. 
 

o Dr. Joukl poděkoval Bc. Pajerovi, předsedovi SK AS UHK, v jeho nepřítomnosti za spolupořádání 
a informování o akci u příležitosti oslav 17. listopadu. Akce začne v 17 hod. na nám. Václava 
Havla, po krátkých pietních proslovech se účastníci společně vydají do Šimkovy ulice. 
 

o Termín příštího zasedání AS FF UHK byl stanoven na 26. ledna 2023 od 9 hod. Pokud budou 
senátoři vyzváni k projednání bodů v prosinci, proběhne s největší pravděpodobností jednání 
formou per-rollam. 

Zároveň bylo dohodnuto, že zasedání budou probíhat pravidelně vždy každý čtvrtek následující 
po poradě vedoucích pracovišť od 9 hod. 

o Dr. Joukl připomenul termíny elektronických voleb do AS UHK. 

 

 
 

PhDr. Miroslav Joukl, Ph.D., v. r. 
předseda AS FF UHK 

 
 

doc. PhDr. Martin Šandera, Ph.D., v.r. 
místopředseda za AK AS FF UHK 

 
 

Mgr. Klára Burianová, v.r. 
místopředsedkyně za SK AS FF UHK 


